

domestic industry, the price of imported goods rises considerably in the absence of competitive influence. For fruit and vegetables in particular, quality and flavour deteriorate when transported long distances and so a local industry provided the best answer in the long run.

We are pleased that these problems have been recognized by both the Canada and Ontario Departments of Agriculture, in that extension and research facilities have been provided to help Canadian farmers develop cultural and marketing techniques designed for Canadian conditions.

The Research Station of the Canada Department of Agriculture which was opened by the Honourable J. J. Greene in 1968, has enabled a concentrated attack on specific problems of disease and insect control for fruit and vegetable growers in Niagara and Southern Ontario. The facilities are modern and the interest in solving situations which arise has never been better. On behalf of agriculture in this area we extend our sincere thanks to the Canadian Government and to Dr. W. B. Mountain, its Director, for this valuable asset for our industry.

Located on the same property, which incidentally is owned by the Ontario Department of Agriculture and Food, is the Horticultural Research Institute of Ontario, which carries out specific research on varieties and cultural practice. Under the leadership of Dr. John Archibald, the Institute closely co-operates with the Research Station and a concentrated approach to matters is therefore the result.

It is our hope that members of the Agricultural Committee will keep these thoughts in mind when considering the matters which are before you. We are pleased that you have found time to spend a day in our area and we look forward to a return visit again at an early date when more time can be spent reviewing specific problems. We can assure you that with a little help, the Niagara Peninsula will be producing fruit for a long time to come and we will be able to provide Canadians with fruit of the best flavour in the world.

NIAGARA PENINSULA FRUIT AND VEGETABLE GROWERS' ASSOCIATION: JUNE 13, 1969.

res d'affaires où la concurrence est moins ardue. Le changement amènera une hausse des prix des aliments et une plus grande dépendance des produits importés. Sans une industrie locale ou nationale, le prix des produits importés augmente considérablement faute de concurrence. Dans le cas des fruits et des légumes particulièrement, la qualité et la saveur se détériorent lorsqu'ils sont transportés à de grandes distances et une industrie locale est la meilleure solution à long terme.

Nous sommes heureux que les ministères de l'Agriculture du Canada et de l'Ontario aient reconnu ces problèmes et mis au point des moyens de vulgarisation et de recherche pour aider les cultivateurs canadiens à créer des techniques de culture et de vente adaptées aux conditions canadiennes.

La Station de recherches du ministère de l'Agriculture du Canada, ouverte par l'honorable J. J. Greene en 1968, a permis de grouper les efforts sur des problèmes particuliers de répression des maladies et des insectes qui assaillent les producteurs de fruits et de légumes de Niagara et du sud de l'Ontario. Les installations sont modernes et l'intérêt à résoudre les situations qui se présentent n'a jamais été plus grand. Au nom de l'agriculture de la région, nous offrons nos remerciements sincères au gouvernement canadien et au directeur de la station, M. W. B. Mountain, pour cette aide précieuse à notre industrie.

Sur la même propriété qui, incidemment appartient au ministère de l'Agriculture et de l'Alimentation de l'Ontario, se trouve l'Institut de recherches horticoles de l'Ontario où sont exécutées des recherches particulières sur les variétés et les façons culturales. Sous la direction de M. John Archibald, l'Institut collabore étroitement avec la station de recherches pour une attaque concertée des problèmes.

Nous espérons que les membres du Comité de l'agriculture tiendront compte de ces idées dans l'étude des questions qui leur seront soumises. Nous sommes heureux que vous ayez eu le temps de passer une journée dans notre région et espérons que lors d'une très prochaine visite vous aurez plus de temps pour étudier des problèmes particuliers. Nous pouvons vous assurer qu'avec un peu d'aide la péninsule de Niagara continuera de produire des fruits pour longtemps encore et fournira aux Canadiens les fruits les plus savoureux du monde entier.

NIAGARA PENINSULA FRUIT AND VEGETABLE GROWERS' ASSOCIATION: 13 juin 1969.